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P2P 2022 Virtual Workshop Series:
Upcoming Workshops in March

The Pathways to Prosperity 2022 Virtual Workshop Series runs from January to May 2022
and includes one virtual workshop a week on Tuesdays at 1:00 – 2:15 PM EST.

The series is being offered at no cost to the Pathways to Prosperity 2021 National
Conference registrants and for a small fee to those who did not register for the
conference. Click here to register.

Upcoming workshops this month are:
March 1, 2022 at 1:00 PM ET
Cultural Brokers' Support to Newcomer Families Facing Systemic Barriers: Before,
During and Post COVID-19 Pandemic
Chair: Sara Torres, Laurentian University

March 8, 2022 at 1:00 PM ET
Lessons Learned About a Mental Health Model of Care and Advocacy for
Immigrants and Refugees
Chair: Ana Maria Pavon, Vancouver Island Counselling Center for Immigrants and
Refugees (VICCIR)

March 15, 2022 at 1:00 PM ET
Odin: Digital Inclusion in a Pandemic Situation - A Project by the Norwegian Labor
and Welfare Administration and Oslo Municipality
Chair: Eva Hugenschmidt, The Oslo School of Architecture and Design (AHO)

March 22, 2022 at 1:00 PM ET
Equally Safe: Coordinated Community Response System - A Best Practice Model
for Gender-Based Violence, Family and Domestic Violence
Chair: Mayra Jarillo Alvarado, YWCA Calgary

March 29, 2022 at 1:00 PM ET
Meilleure pratique pour l’établissement et l’intégration des élèves et leurs familles
nouvellement arrivées au Canada
Chair: Louis Kdouh, COPA National

Virtual login information reminders will be sent to all registrants weekly. Gamification
points can be claimed by attending the workshop sessions. For the series schedule and
details of individual workshops, click the more information button below.

More information

New Videos and Briefs Now Available

https://events.eply.com/P2PConference2021
https://pheedloop.com/p2pvvp2021/site/schedule/


Developing an Evidence Base and Sharing
Settlement and Integration Practices that Work

Pathways to Prosperity is pleased to announce that new videos and briefs on promising
practices in settlement and integration are now available on the P2P website. Funded by
Immigration, Refugees and Citizenship Canada (IRCC), the project highlights promising
practices in immigrant settlement and integration with an empirical basis for their
effectiveness. Pathways to Prosperity will be publishing more videos and briefs in the
coming months.

Featured Practices

#ITSTARTS
Simcoe County Local Immigration Partnership
#ITSTARTS is a public awareness initiative that aims to reduce racism and discrimination
in Simcoe County. The campaign takes place annually in public spaces and on social
media (Facebook, Twitter, and Instagram) during the month of March. Since its launch in
2017, the initiative has evolved over time, with the development of ambassador and
community champion roles. Ambassadors are individuals who are passionate about
equity, diversity, and inclusion and are willing to share messages of anti-racism within their
sphere of influence. Community champions are organizations that are willing to take a
leadership role for a minimum of one week of the month-long campaign. This includes
planning activities/events in their organization, and sharing daily social media messages
with their followers.

Watch Video | Download Brief

Family Conflict Prevention Program
Calgary Immigrant Women's Association
Family Conflict Prevention Program (FCPP) addresses the needs of immigrant, refugee
and racialized women and their families facing family conflict and domestic violence. The
aim of the program is to offer these women and their families support and to make
community services more accessible to them. The program supports families by providing
customized culturally sensitive services that promote peaceful and harmonious living.
Services include intake assessment, crisis and short-term counselling, workshops, support
groups (including those for men and secondary victims of violence), advocacy, referral,
outreach, volunteer support, and follow-up. The program acts as a bridge between abused
immigrant, refugee and racialized women, their families, and the community. Clients are
connected to appropriate community supports and gain the skills and coping strategies to
deal with conflict situations. The program is offered in diverse languages.

Watch Video | Download Brief

Voies vers la prospérité : Bulletin électronique

Série d’ateliers virtuels 2022 de VVP :
Les ateliers prévus pour ce mois sont

https://youtu.be/pYY8b1-oUiE
http://p2pcanada.ca/wp-content/blogs.dir/1/files/2022/02/ITSTARTS_Brief_English.pdf
https://youtu.be/PJcaitUzhik
http://p2pcanada.ca/wp-content/blogs.dir/1/files/2022/02/FCPP-CIWA-Brief-EN.pdf


La Série d'ateliers virtuels 2022 de Voies vers la prospérité se déroule de janvier à mai
2022 et propose des ateliers chaque mardi de 13h00 à 14h15 HE.

Les ateliers sont gratuits pour les personnes inscrites à la Conférence nationale 2021 de
VVP mais il y a un petit frais d'inscription pour les personnes qui n'y étaient pas inscrites.
Pour s'inscrire aux ateliers, cliquez ici .

Les ateliers prévus pour ce mois sont :
1 mars 2022 à 13h00 HE
Cultural Brokers' Support to Newcomer Families Facing Systemic Barriers: Before,
During and Post COVID-19 Pandemic
Présidente : Sara Torres, Laurentian University

8 mars 2022 à 13h00 HE
Lessons Learned About a Mental Health Model of Care and Advocacy for
Immigrants and Refugees
Présidente : Ana Maria Pavon, Vancouver Island Counselling Center for Immigrants and
Refugees (VICCIR)

15 mars 2022 à 13h00 HE
Odin: Digital Inclusion in a Pandemic Situation - A Project by the Norwegian Labor
and Welfare Administration and Oslo Municipality
Présidente : Eva Hugenschmidt, The Oslo School of Architecture and Design (AHO)

22 mars 2022 à 13h00 HE
Equally Safe: Coordinated Community Response System - A Best Practice Model
for Gender-Based Violence, Family and Domestic Violence
Présidente : Mayra Jarillo Alvarado, YWCA Calgary

29 mars 2022 à 13h00 HE
Meilleure pratique pour l’établissement et l’intégration des élèves et leurs familles
nouvellement arrivées au Canada
Président : Louis Kdouh, COPA National

Les informations de connexion à la plateforme seront envoyées à toutes les personnes
inscrites chaque semaine. Des points de ludification peuvent être gagnés par les
participants aux ateliers. Pour l'horaire et des détails sur les ateliers, cliquez sur le bouton
Plus d'informations ci-dessous.

Plus d'information

De nouvelles vidéos et dossiers d’information
maintenant disponibles

Partager des pratiques d’établissement et
d’intégration qui fonctionnent

Voies vers la prospérité est heureux d’annoncer que de nouvelles vidéos accompagnées
de leurs dossiers d’information sont maintenant disponibles sur le site Web de VVP.
Financé par Immigration, Réfugiés et Citoyenneté (IRCC), le projet met en valeur des
pratiques exemplaires en matière d’établissement et d’intégration des immigrants ayant
démontré empiriquement leur efficacité. Voies vers la prospérité publiera plus de vidéos
dans les mois qui viennent.

Pratiques mises en lumière

#ITSTARTS

https://events.eply.com/VVPConference2021
https://pheedloop.com/p2pvvp2021/site/schedule/


Partenariat local d’immigration du Comté de Simcoe 
#ITSTARTS est une initiative de sensibilisation auprès du public qui vise à réduire le
racisme et la discrimination dans le Comté de Simcoe. La campagne a lieu chaque année
dans les espaces publics et sur les médias sociaux (Facebook, Twitter et Instagram)
pendant le mois de mars. Depuis son lancement en 2017, l’initiative a évolué avec le
développement des rôles d’ambassadeurs et de champions communautaires. Les
ambassadeurs sont des personnes qui sont passionnées par l’équité, la diversité et
l’inclusion et souhaitent partager des messages d’antiracisme dans leurs sphères
d’influence. Les champions communautaires sont des organisations qui acceptent de
prendre un rôle de chef de file pendant au moins une semaine durant la campagne. Cela
inclut la planification d’activités/événements au sein de leurs organisations et le partage
quotidien de messages sur leurs médias sociaux auprès de leurs abonnés. 

Regardez la vidéo | Téléchargez le dossier d’information

Programme de prévention des conflits familiaux
Calgary Immigrant Women's Association
Le Programme de prévention des conflits familiaux (PPCF) répond aux besoins des
femmes immigrantes, réfugiées et racialisées et de leurs familles aux prises avec des
conflits familiaux et de la violence domestique. Le but du programme est d’offrir à ces
femmes et leurs familles de l’appui et de rendre plus accessibles les services
communautaires. Le programme appuie les familles en offrant des services culturellement
appropriés et personnalisés qui promeuvent une vie harmonieuse et sans violence. Les
services incluent une évaluation, du counseling de crise et à court terme, des ateliers, des
groupes de soutien (y compris pour les hommes et les victimes secondaires de la
violence), de la défense d’intérêt, des référencements, de la sensibilisation, de l’appui des
bénévoles et du suivi. Le programme constitue un pont entre les femmes immigrantes,
réfugiées et racialisées en situation d’abus, leurs familles et la communauté. Les clientes
sont mises en contact avec les appuis communautaires appropriés et développent des
compétences et des stratégies de survie pour gérer des situations conflictuelles. Les
services sont offerts dans plusieurs langues. 

Regardez la vidéo | Téléchargez le dossier d’information
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